
CE标准解读：EN
1957《家具.床和床垫.测定功能特性和评估标准的测试方法》

产品名称 CE标准解读：EN 1957《家具.床和床垫.测定功能
特性和评估标准的测试方法》

公司名称 深圳市实测通技术服务有限公司

价格 .00/件

规格参数 测试周期:5-7天
寄样地址:深圳宝安
价格费用:电话详谈

公司地址 深圳市罗湖区翠竹街道翠宁社区太宁路145号二
单元705

联系电话 17324413130 17324413130

产品详情

标准编号 Standard/Code 标准名称 Standard Title
EN 1957 Furniture - Beds and mattresses - Test methods for the determination of functional characteristics and

assessment criteria

This European standard specifies test methods for the determination of the durability and hardness of mattresses and
all types of fully erected beds with mattresses (and mattress pads when they form a unit with the mattress). It does not
apply to water beds, air beds and children cots. It includes a method for the determination of the firmness rating of a
mattress or a bed correlating to the subjective assessment made by people (see Annex A). It must be emphasized that
the firmness rating cannot be used to demonstrate comfort and/or quality of a mattress or a complete bed. Ageing and
degradation caused by air, light, humidity and temperature is not included. The test results are only valid for the article
tested. When test results are intended to be applied to other similar articles, the test specimen shall be representative of
them.

该欧洲标准规定了测定床垫和所有类型的带床垫的完全直立床（以及与床垫形成一个整体的床垫垫）的
耐用性和硬度的测试方法。 不适用于水床、充气床和儿童床。
它包括一种根据人们的主观评估确定床垫或床的硬度等级的方法（见附录 A）。
必须强调的是，硬度等级不能用于证明床垫或整张床的舒适度和/或质量。
不包括由空气、光线、湿度和温度引起的老化和降解。 测试结果仅对所测试的物品有效。
当测试结果适用于其他类似物品时，测试样本应具有代表性。

Test Requirement 测试要求：



Beds and mattresses functional test 床垫碾压测试

Sample Size 样品数量 / 送样规格: 5pcsLead Time / TAT (Turn Around Time) 测试周期: 常规服务 Regular
service 25 working days

Report Summary 报告摘要:
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